
Artikel 41 vragen over verlichting fietspaden Krommeweg en Westpad 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 
8 december 2023 

Onderwerp 
Verlichting fietspaden Krommeweg en Westpad 

Vragensteller 
Robert Kooijman, ChristenUnie 

Vragen 
Onlangs is een nieuw stuk fietspad geopend achter Hotel van der Valk. Een prachtige, 

geasfalteerde fietsroute. Helaas ontbreekt de verlichting, waardoor dit nieuwe fietspad in de 

donkere wintermaanden niet echt aantrekkelijk is, en ook een gevoel van onveiligheid geeft. Ook 

het verdere stuk van dit fietspad (tussen Van der Valk en het fietspad langs de A15/A16, de 

vroegere Krommeweg) heeft grotendeels geen verlichting. Tot slot is ook het stuk langs de 

snelweg, tussen Ridderster en het viaduct over de Verbindingsweg (het Westpad) onverlicht.  

De ChristenUnie vindt deze onverlichte fietspaden onwenselijk, temeer ook nu dit fietspad vorige 

week ook al een omleidingsroute was omdat de route naar de nieuwe onderdoorgang bij de 

IJsselmondseknoop een week was afgesloten. Fietsers hadden dus geen andere keuze dan dit 

fietspad te gebruiken. 

Daarom heeft onze fractie de volgende vragen: 

1. Wordt er nog verlichting aangebracht? Zo ja: 

a. Wat is de oorzaak dat dit niet gelijk bij de realisatie van deze fietspaden is 

aangebracht?  

b. Wanneer staat de realisatie van de verlichting in de planning? 

Indien uw antwoord op vraag 1 geen ‘ja’ is, hebben we aanvullend nog de volgende vragen: 

2. Welke instantie is verantwoordelijk voor de keuze om op deze trajecten verlichting aan te 

brengen? De gemeente Ridderkerk, de GR Nieuw Reijerwaard, Waterschap Hollandse 

Delta of een andere partij? 

3. Wat is de mening van het Ridderkerkse college over het aanbrengen van goede verlichting 

op deze fietsroute? 

4. Indien u met ons van mening bent dat het wenselijk is om hier wel verlichting aan te (laten) 

brengen, welke actie(s) gaat u dan ondernemen? 



Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag. 

Foto’s situatie: 
Foto 1 Entree nieuwe fietspad achter Van der Valk 

 

Foto 2 Fietspad Westpad, richting viaduct Verbindingsweg 
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